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JEGYZŐKÖNYV 
Közmeghallgatásról 

 

KÉSZÜLT: Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. október 30-án 

megtartott közmeghallgatásról. 

 

A KÖZMEGHALLGATÁS HELYE: A Polgármesteri Hivatal díszterme. 

 

JELEN VANNAK: A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Dr. Garay Rita polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait, a köztisztviselőket, az 

intézményvezetőket, a bizottságok nem képviselő tagjait, a média képviselőit, a város 

megjelent lakosait. A határozatképességet megállapítja. Elmondja, hogy dr. Kancsó János 

képviselő nem jelezte távolmaradásának okát, remélhetőleg a későbbiek folyamán megérkezik 

a közmeghallgatásra.   

Jegyzőkönyvvezetőnek felkéri Héjja Bálintné ügyintézőt.  

A közmeghallgatásra meghívták Simonka György országgyűlési képviselőt, aki megérkezését 

követően rövid tájékoztatót fog adni a jelenlévők részére. Orosházáról már elindult, elnézést 

kér a késésért.  

Elmondja, hogy egy prezentációval mutatja be az elmúlt egy év munkáját, majd Simonka 

György országgyűlési képviselő tájékoztatóját hallgathatják meg. Ezután a tisztelt lakosok 

kérdést, véleményt intézhetnek a képviselő-testület valamennyi tagjához. Megkéri a lakosokat 

arra, hogy aki szót kér, az a mikrofonba mondja el nevét és pontos címét, majd ezt követően 

mondja el véleményét, javaslatát, tegye fel a kérdését. A pontos név és cím bemondására azért 

van szükség, hogy a jegyzőkönyvbe rögzíteni lehessen, és amennyiben olyan kérdés merül fel, 

melyet később levélben kell megválaszolni, akkor ki lehessen értesíteni a felszólalókat.  

 

Dr. Garay Rita polgármester ismerteti a prezentáció tartalmát.  
(A prezentáció a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megköszöni a megtisztelő figyelmet, és köszönti Simonka 

György országgyűlési képviselőt, akinek átadja a szót.  

 

Simonka György országgyűlési képviselő: Köszöni a szót. Sok szeretettel köszönti a 

jelenlévőket. Elnézést kér a késésért, de egyházi kerekasztal megbeszélésen vett részt, melyen 

jelen volt Tótkomlósról Nagy Ferenc címzetes plébános és Szpisák Attila evangélikus lelkész 

is, és a megbeszélés kissé elhúzódott.   

Mivel közmeghallgatásra érkezett, mindenkit arra biztat – mint az a közmeghallgatás 

jellegéből is adódik –, hogy hallgassák meg, mit tudnak elmondani arról, hogy mit 

tapasztalnak, mit gondolnak, és milyen terveik vannak, illetve mindenki fogalmazza meg 

magában kérdéseit, javaslatait erre vonatkozóan. A kérdéseket, javaslatokat szívesen 

feljegyzi, és megpróbálnak ezek szerint dolgozni a következő időszakban. Szerinte ezek az 

alkalmak erre is megfelelnek.  

Pontosan miért is van itt és milyen titulusban van jelen? Visszakanyarodik 2010-re, amikor a 

FIDESZ nagyon sok célkitűzést próbált megvalósítani. Többek között azt a célt is el szeretné 

érni, hogy a politikusok számát leépítse. Nem tudja, hogy a jelenlévők tudják-e, hogy 2010 

előtt 25.000 ember élt a politikából (képviselő, megyei képviselő, polgármester, országgyűlési 

képviselő, államtitkár, stb.). Azt a célt tűzték ki, hogy ezt le fogják felezni, mint ahogy látni 

lehet, hogy kevesebb képviselő-testületi tag ül jelenleg itt, mint 4 évvel ezelőtt. De a 

Parlamentet is le fogják felezni. Eddig 7 választó kerülete volt Békés megyének, ezek közül 

az egyik volt az orosházi, a másik pedig a mezőkovácsházi választó kerület, az utóbbiban 

2010-ben Karsai Józseffel harcolt, küzdött, és a végén a választópolgárok úgy döntöttek, hogy 

Ő benne találták meg azt az embert, aki talán tudja teljesíteni a vágyaikat, akaratukat. 2011-
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ben a Parlament úgy döntött, hogy lefelezi a politikusok számát és a választó kerületeket 

újrarajzolták. Ezért javarészt összevonták a mezőkovácsházi és az orosházi körzetet, - két 

település leesett Orosházáról, mely Csorvás és Gerendás volt, valamint két település leesett 

Mezőkovácsházáról, mely Újkígyós és Szabadkígyós volt, de Lőkösházát idecsapták Gyulától 

- és kialakult a megye legnagyobb választó kerülete – a 4-es választókerület –, melynek 

Orosháza a központja és 27 településből áll. Ő ennek a választókerületnek az elnöke. Az, 

hogy az elmúlt 1 évben többször is megfordult a 4-es választó kerültben, mint más 

politikusok, egyrészt a politikai munkájából adódik, mert másképp dolgozik, mint a többiek. 

Nem igazából a parlamenti szónoklatokra teszi a hangsúlyt, hanem próbál helyben érdeklődni, 

kíváncsi a problémákra, gondokra, és ha vannak megoldási javaslatok, jó gondolatok – arra 

biztat mindenkit, hogy fogalmazzák meg azokat – megpróbálja azokat képviselni az irányító 

hatóságoknál, a megyéknél, a hivataloknál és az állami szerveknél, és talán előbbre tudnak 

jutni. Mert kötelező, muszáj, hogy előbbre jussanak, mert bár mindenki büszke a lakhelyére, 

de látszik az, hogy ha az ember elmegy a Dunántúlra, vagy Budapesthez közel, akkor egyre 

inkább leszakadó félben van a Dél-békési rész, és ennek a résznek a felzárkóztatását csak 

összefogással, jó gondolatokkal, jó javaslatokkal és komoly, kitartó munkával tudják elérni. 

Ennyit szeretett volna elmondani a választókerületi rendszerről.  

2010-ben a FIDESZ kormányra kerülésekor nem tapasztalt nagyobb problémát, mint 

amekkorát gondolt. Tudták, hogy óriási a gond, tudták, hogy el van adósodva az ország, el 

vannak adósodva az önkormányzatok, az emberek és a probléma óriási, de ezt nekik meg kell 

oldani mindenféleképpen és a lehető leggyorsabban. A feladat nem volt más, mint 

visszafizetni azt az óriási adósságállományt, ami őket arra predesztinált, hogy 

összeomoljanak. Nem tudja ki emlékszik 3,5 évvel ezelőttre, amikor mindenki azt mondta, 

hogy Magyarország 2010. év végére csődbe fog kerülni. Az ország olyan anyagi helyzetben 

volt, hogy 2010. november 15-én az IMF-nek ki kellett fizetni az első 2.800 milliárd forint 

adósság törlesztést, de nem volt miből, mert a gazdaság romokban hevert. Akkor még messze 

nem beszéltek arról, hogy Görögország, Portugália rossz helyzetben vannak, akkor 

Magyarország volt a szégyenpadon egyedül, de már 7. éve ült ott, és mindenki azt mondta, 

hogy össze fog omlani az ország. Ehhez képest sikerült átvészelniük az első évet szemben az 

Európai Unió bürokratáival, a világbank és az IMF tanácsával, mert ők idejöttek és segíteni 

akartak, mondták, hogy vannak jó minták, vannak jó példák, nem olyan bonyolult a dolog, a 

felvett hitelt vissza kell fizetni. A miniszterelnök azt mondta – akkor még Fellegi Tamás volt 

a tárgyaló fél –, köszöni szépen a jó tanácsokat, megfogadják, amit akarnak, azt megcsinálják 

belőle, de megpróbálnak maguktól is kitalálni valamit. Ezt hívják mára magyar modellnek. 

Akkor még nagyon csúnya szóval azt mondták, hogy ez unortodox, a valóságtól elrugaszkodó 

fikciót, lehetetlen végrehajtású megoldást találtak ki. A megoldás az volt, hogy nem az 

emberektől vesznek el 10 %-ot, hanem bankadót, multi adót és egyéb szolgáltatási adókat 

vetnek ki, ami a világon sehol nem működött, mindenki azt mondta, hogy Magyarországon 

sem fog működni, mert összeomlik a rendszer, a bankok ki fognak vonulni, és ha kivonulnak, 

akkor csőd lesz még ebben az évben. A bankok nem vonultak ki, jelzi azért, mert arra várnak, 

hátha visszajön az a kormány, aki egyébként őket patronálta és támogatta. Azt is szeretné 

jelezni, hogy a 2009-ben felvett IMF hitel valóban beérkezett az országba, de nem találkoztak 

azzal a pénzzel, mert javarészt bank konszolidációra ment el. A felvett IMF hitel, amit 2009-

ben Gyurcsány Ferenc és Mesterházy Attila vett fel, pontosan annyi volt, mint amennyi hitelt 

Kádár János 32 év alatt vett fel. Kádár János azonban épített paksi atomerőművet, 

kultúrházakat, kövesutakat, vasútállomásokat és még rengeteg szép és jó dolgot, azonban az 

IMF-től felvett hitelt nem látták. Azt látták, hogy 2010. november 15. és 2014. március 15. 

között az államadósság miatt évente 2.800 milliárd forintot kell visszafizetni. A FIDESZ úgy 

döntött, hogy nem az emberekre teszi a terhet – hiszen egyébként is nagyon nagy a baj, óriási 

a probléma, már nem lehet tovább feszíteni az emberek életét –, hanem a multikra és a 

bankokra fogják ezeknek a tételeknek a nagy részét terhelni, és ezzel aztán jól magukra 

haragították az egész világot, mert ez nem volt trend. Ilyen nem volt a világon még soha 

sehol. Nekik ez volt az ötletük, és ma már belátják más országokban is, sőt követik a példákat, 
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hogy a magyar modell működik. Az emberek persze elégedetlenek, mert nem tudták azokat a 

vágyakat, azokat az elvárásokat teljesíteni, amelyeket 2009-ben és 2010-ben ők gondoltak. De 

ebben a helyzetben, ilyen rövid idő alatt az is csodának számít, hogy talpra tudták állítani az 

országot, és most indulna el a fejlődés két dolog miatt. Egyrészről a jegybank elnöke ma már 

nem a nyugatot pártolja, hanem akár a magyar gazdaságot is, másrészről pedig most 2014-től 

fognak beérkezni a fejlesztési pénzek, melynek összege 7.600 milliárd forint. Az Európai 

Unió 7 éves ciklusban gondolkodik, az egyik ciklus 2007-2013. közötti időszak volt. Amikor 

a Dél-alföldi Fejlesztési Tanácsnak volt az alelnöke, és verte az asztal, hogy utat akarnak, 

akkor felhívták a figyelmét arra, hogy nézze meg a számokat. Kiderült, hogy az első három 

évben az előző szocialista kormány elköltötte a pénzek 82 %-át és maradt 18 %. Ebből 

nagyon nagy csoda bármit is megvalósítani. Ezért talán valamilyen szinten tudták tartani – 

nem teljesen azt – amit vállaltak, de tudják, hogy mi a feladatuk, mit kell tenniük, és azt is 

tudják, hogy hogyan fogják elérni, csak még egy kicsi idő kell hozzá.  

Az önkormányzatiságról és a szervezet átalakításáról elmondja, hogy azt tapasztalták, hogy a 

megyék, a városok, a községek és a falvak is mind-mind el vannak adósodva. Ezért nem 

tudnak terveket készíteni, nem tudnak fejleszteni, nem tudnak belevágni nagyobb projektekbe, 

mint ahogy ezt egyébként más országokban teszik, vagy tették ezt pár évvel ezelőtt. Ezért ez 

óriási féke volt a vidék fejlesztésének. Nem tudott fellendülni a vidék éppen azért, mert 

blokkolva voltak az önkormányzatok. Miért is történt ez így? 2006-ban az előző kormány 

olyan döntést hozott, hogy növelni kezdték a feladatokat, amelyek plusz költséggel jártak, 

viszont a normatívát nem emelték hozzá. Példaként elmondja, hogy 2006-ban született egy 

olyan döntés egy baloldali kormány részéről, hogy az iskolák költségeit meg kell emelni. Ez 

2006. év végétől azt jelentette 4 éven keresztül 2010-ig, hogy az iskolák amibe belekerültek, 

annak csak a felét, jó esetben 60 %-át adta oda az állam. A segélyekhez, mert rengeteg 

munkanélküli volt már akkor is, nem adták az egész 100 %-ot, mint most a startmunkában, 

hanem csak 80-85-90 %-ot, és az önkormányzatnak valahonnan elő kellett teremteni a 

hiányzó pénzeket. Mi történt? Az önkormányzatok vagy nem tudtak tovább fejlődni, vagy 

általában véve nagyon eladósodtak, ezért leblokkoltak. Ezért átszervezték az intézményi 

rendszert, és létrehozták a járási hivatalokat. A Békés Megyei Kormányhivatal Orosházi 

Járási Hivatal vezetője Lustyikné dr. Papp Anikó lett, ő volt az Orosházi Munkaügyi Központ 

vezetője. Az átszervezésre azért van szükség, mert szeretnének egy jó államképet kialakítani, 

ahol a Kormányablak felállásával egy helyen mindent el lehet majd intézni. Ezért most 

képződnek a hivatalnokok, hogy egy ablaknál, egy helyszínen minden egyes problémát 

orvosolni tudjanak. Ezért állították fel a járási rendszert, illetve normalizálva, optimalizálva 

lettek a költségek. Aztán az önkormányzatokat meg kellett menteni az iskoláktól úgy, hogy 

mégiscsak az iskolákra a helyi önkormányzatnak, a helyi embereknek ráhatása legyen. Úgy 

járja, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő épületek ott is maradjanak, ő újítsa fel, ő 

rendelkezzen akként, hogy mit szeretne csinálni és azt hogyan szeretné tenni, ki legyen az 

igazgató, stb. Ezt megtartották, viszont megengedték azt, hogy átvegyék a működtetést és 

fenntartást a nemzetiségek és az egyházak, akiknél szerinte jó helyen vannak az iskolák, 

óvodák. Azt látja, tapasztalja, hogy kivétel nélkül példamutatóan végzik a tevékenységüket. A 

többi intézményt átvette a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ, ez azt jelenti, hogy mára 

már az önkormányzatoknak nem kell hozzátenni azt a 20-30-40-50 %-ot, mint amit kellett pár 

évvel ezelőtt. Arról nem is beszélve, hogy a pedagógusi életpályát is kialakította a jelenlegi 

kormány és még a fizetéseket is rendezte. Ebbe most nem menne bele, mert van még az 

országban rengeteg olyan ágazat, ahol rendezni kell a fizetéseket, és minimum olyan szinten, 

mint a pedagógusoknál és az egészségügyben, még messze nincsenek az út végén. A 

legnagyobb probléma pedig a lakosság volt. A lakosság ki volt véreztetve. Ezzel 

szembesültek 2010-ben. Majdhogy nem mindenkinek el volt adósítva a háza, vagy lízingelve 

volt az autója, és már alig-alig tudták fizetni a költségeket.  Bántotta őket nagyon, hogy 6-7 

%-os volt az infláció, emelkedtek az árak, és ráadásul a hitelek kapcsán csúnya, gonosz 

hiteleket kötöttek a bankok, amit hagyott az előző szocialista kormány. A FIDESZ kormány 

egyedül a világon azonnal kilakoltatási moratóriumot rendelt el. 5 intézkedést tettek 
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devizahitelesek megsegítésére – az  Európai Unión belül egyet sem mertek máshol megtenni –

és ez pont 5-tel több intézkedés, mint amit a szocialisták tettek. Mit tettek ők? Egyrészről 

megszüntették a kamattámogatásos forintalapú hiteleket, mert a FIDESZ idején volt ilyen 

2002-ben, csak megszüntették azokat. A magyar kormány volt az első a világon, aki az 

emberek mellé állt, mert a bank becsapta őket. Követelték azt, hogy először legyen 

végtörlesztés, majd előtörlesztés kedvezményes feltételekkel, aztán árfolyamgátat építettek 

be, ma már ott tartanak, hogy eszközkezelőt is felállítottak azoknak, akik végleg nem tudják 

fizetni a hitelüket. Most azon dolgoznak az eladósodott lakáshitelesek érdekében, hogy 

felállítsák a családi csődvédelmet. Mesélhetne még a rezsicsökkentésről, mesélhetne még 

nagyon sok mindenről, de igazából csak gondolatébresztőnek szánta az elmondottakat, hogy 

lássák, hogy hogyan dolgoznak, mennyi munkájuk van, mennyi mindent kell tenniük annak 

érdekében, hogy visszahozzák az országot abból a katasztrofális helyzetből, amit megkaptak 

2010-ben. Nem engedi, nem szeretné, ha azt gondolnák, hogy ő bárki ellen politizál, az 

butaság. Ma már itt nem szabad beszélni úgy, hogy szocialisták, vagy FIDESZ-esek. Olyan 

kevesen vannak Tótkomlóson és Dél-békésben, hogy azt már nem szabad több részre 

szakítani és ráadásul mindenkinek ugyanaz a problémája kivétel nélkül. Mégiscsak el kell 

mondani azt, hogy nemsokára választások lesznek. Ne legyenek hiteltelenek, őszintén 

beszéljenek. A tétje a választásoknak nem az, hogy összeomlik-e a világ, vagy nem omlik 

össze, ha nem fog ez a folyamat tovább menni. Az a tétje, ha ezek az úriemberek 

visszajöhetnek – Gyurcsány Ferenc, Bajnai Gordon stb. – és ugyanott fogják folytatni, akkor 

ugyanoda fognak visszakerülni. Ugyanúgy nem az emberek oldalán fognak állni, hanem a 

multik oldalán, és ha ezt nem hiszik, csak egy igazolás: 2011-ben mindenki azt mondta, hogy 

el fogják hagyni a bankok az országot, meg a szolgáltatók is, mert aki vállalkozik, 

gazdálkodik, az tudja, hogy 10-20 % nyereség, az nem olyan rossz. Ehhez képest az áram és 

gázszolgáltatóktól 20 %-ot vettek el és hagyták az embereknél. Azt mondták, elhagyják az 

országot, mégsem hagyták el. Miért nem? Mert arra várnak, hogy majd megbuktatják a 

FIDESZ kormányt és újra azt csinálhatják, amit ezelőtt tettek. Nem bánt senkit, de a tény az 

tény. 8 év alatt 15-ször emelték meg a gáz, illetve az áram árát kétszeresére illetve 

háromszorosára. Ez ugyanígy fog folytatódni. Lesz-e újabb 4 éve a FIDESZ-nek egy talpra 

állított országot fellendíteni, fejlődő pályára állítani, vagy nem? Ha lesz ideje, akkor szinte 

garantált a fellendülés, és nem azért, mert ígér valamit, hanem azért, mert vannak referenciái. 

Bevezették a családi adókedvezményt azoknak, akiknek gyermekei vannak. Ez azért fontos, 

mert demográfiailag borzasztó rossz helyzetben van az ország. Hiányzik 7 millió magzat a 

Kárpát-medencéből. Nagyon csökken a lakosság száma, ezért fontos volt a családok szerepét 

megerősíteni. Az, ami a FIDESZ zászlóra ki van írva, hogy család, kereszténység, 

nemzetpolitika, az szerinte jó irányba terelte mind morálisan, mind gazdasági alapokon ezt az 

országot.  

Miért optimista? Mert nagyon sok olyan ember van, aki nem felejt. Látja, érzi a bőrén, hogy 

lehetne rosszabb is, főleg ha van egy kicsit nagyobb térlátása. Ha nézi a TV-t, a CNN-t, látja, 

hogy mi történik más országokban. Ehhez képest jobb pozícióban vannak, mint ahonnan 

elindultak. Ráadásul nagyon jó előjel az, hogy 40 éves mélyponton van az infláció, melynek 

mértéke 1,3 %. Mondhatnak bármit, de az infláció mindig a gazdaságot méri. Ha rosszul 

teljesít egy ország, akkor nagyobb az infláció, romlik, értéktelenedik a forint. A kamatok is 

csökkennek. Ez azt jelenti, hogy többen akarnak befektetni Magyarországon. Ez is 

előremutató. A 7.600 milliárd forint fejlesztési pénz eddig elment a Művészetek Palotájára, az 

M6-os autópályára, meg magánbörtönökre. Meg volt határozva, hogy nem lehetett gazdaságot 

építeni belőle, csak maximum 15 %-ban. A következő 7 évben a 15 % négyszeresét, 60 %-ot 

fordítanak a gazdákra, a vállalkozókra és az üzemekre azért, mert a gazdák és a vállalkozások 

fognak munkahelyet teremtetni. Azok, akik most is munkaadók, azoknak azért pozitív ez, 

mert lehet, hogy egy másik vállalkozó jobb feltétellel el fogja csalni tőle a munkaerőt. Mi a 

jobb feltétel? Magasabb fizetés. Miért jobb a magasabb fizetés? Mert bekerül a gazdasági 

vérkeringésbe, a belső fogyasztás növekszik, ezáltal nagyobb adóbevétel van, nagyobb 

adóbevételből jobban meg tudják fizetni az orvosokat, rendőröket, még többet fognak tudni 
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tenni. Nagyon sokan ezt már értik, már nem dugják a fejüket a homokba. 2010 őszén még a 

legoptimistábbak sem gondolták, hogy ezt meg lehet valósítani.  

Nagyjából ennyit szeretett volna mondani, és szívesen válaszol a kérdésekre. Köszöni szépen, 

hogy meghallgatták. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkéri a tisztelt lakosokat, hogy kérdéseiket tegyék fel, 

észrevételeiket, véleményeiket, javaslataikat mondják el. 

 

Bohácsné Nyiregyházki Zsuzsanna, a Jankó János Általános Iskola és Gimnázium 

igazgatója: Szeretné emlékeztetni Simonka György országgyűlési képviselőt arra, hogy az 

iskolának továbbra is nagy felújításra van szüksége. Erről már beszéltek akkor, amikor a 

képviselő úr náluk járt, de az ismétlés a tudás anyja, ez adódik a szakmájából. A felújítás 

mellett szükség szerű a tornaterem bővítése is. Tekintettel arra, hogy a testnevelés órák száma 

megemelkedett, most csak azért tudnak boldogulni ebben a tanévben, mert úszni járnak a 

gyerekek heti egy órában. Ez kisegíti a testnevelés órákat, de hosszú távon, és reményei 

szerint legalább ennyi gyermekkel ez az állapot nem tartható fenn. Köszöni a lehetőséget és 

azt, hogy májusban ellátogatott az iskolába.  

 

Simonka György országgyűlési képviselő: Köszöni szépen a nyár eleji meghívást. Tudja a 

problémát. Akkor is abban maradtak, hogy innentől kezdve nem utólag próbálják kezelni a 

gondokat, hanem a legelejétől kezdve, a legelső kiírásoktól kezdve együtt fognak ezen 

dolgozni, és megpróbálják megoldani. Őszintén megmondja, hogy a kitűnő szakmai munka 

mellett az épület igen leamortizált, mely állapot nem tartható, az épületet fel kell újítani. 

Együtt kell dolgozni az önkormányzattal, a KLIK-kel, Ő pedig eszközként ahol tud, segít.  

 

Biros Tíria 5940 Tótkomlós, Fölvári utca 39. szám alatti lakos: Érdeklődik, hogy a belvíz 

elvezetése során kiásott betonelemek sorsa mi lesz? Nekik mindennapos problémát jelent, 

hogy kiálljanak a földútról, és gondoltak arra, hogy ezen elemeket szét lehetne zúzni és 

szétszórni a földúton.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megkéri Hajdu Zoltán műszaki ügyintézőt, aki a projekt gazda,  

hogy válaszoljon a feltett kérdésre. 

 

Hajdu Zoltán műszaki ügyintéző: Felveszi a kapcsolatot a fővállalkozóval, a Békés-Drén 

Kft-vel, és meg fogja vitatni a feltett kérdést.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Elmondja, hogy Hajdu Zoltán ügyintéző felveszi a kapcsolatot 

a fővállalkozóval, és amennyiben van rá mód és lehetőség, a lakosok érdekében megpróbálja 

elintézni azt, hogy ha lehet, a betonelemek egy része maradjon itt, és azt használják fel az utak 

állapotának javítására amennyiben ezt természetesen a szerződés engedi. Megkérdezi, hogy 

van-e valakinek további kérdése, észrevétele, hozzászólása? Mivel további kérdés, észrevétel, 

hozzászólás nem volt, köszöni a lakosok érdeklődését, Simonka György országgyűlési 

képviselő részvételét, segítségét. A közmeghallgatást lezárja.  

 

A képviselő-testület soros, nyilvános ülésen folytatja munkáját. 

 

 

Kmf. 

 

 

dr. Garay Rita    Kvasznovszkyné Szilasi-Horváth Krisztina  

             polgármester                     jegyző 


